
Zápis z členské schůze ZO ČZS č. 801003 konané dne 27.6.2020 
 
Přítomni: dle prezenčních listin – 189 členů vč. zastoupení /plné moci/ 
Schůze byla zahájena v 10.00 hod, schválen program, ukončena   ve 12 hod. 
 
Program: 1.  Zahájení 
                  2. Volba komisí 
                  3. Zpráva o činnosti výboru ZO ČZS za období od 15.3.2019 do 27.6.2020 a 
                      plnění usnesení z členské schůze ze 14.3.2019 
                   4. Zpráva o hospodaření a stavu účtu ZO ČZS k 31.12.2019 
                   5. Zpráva kontrolní komise 
                   6. Diskuse 
                   7. Usnesení 
                  
Schůzi zahájila  a řídila pí. Chejnová . Minutou ticha byla uctěna památka členů, kteří zemřeli 
za uplynulý rok od minulé schůze. 
Počet členů k 27.6.2020  činí 389 z toho 1/3 nutná pro usnášení činí 130 členů. Přítomno nebo 
zastoupeno je 189 členů, takže schůze je usnášení schopná.  
 
Byl schválen program a zvoleny komise : 

- Mandátová   : př. Sokolová, Chloupek  ,Průšová, Kovařík,  
- Návrhová :      př. Jehlička , Chejn , Pincová 

        
Zprávu o činnosti přenesl předseda ZO Lukáš Lexa, která tvoří přílohu tohoto zápisu. 
  
Zprávu o hospodaření ZO za rok 2019 přednesla pí. Fialová. Stav bankovních účtů k 31.12.2019  
činil  1.207.023,05 Kč  a stav pokladny   1.194,00 Kč.  
Zprávu kontrolní a revizní komise přenesla př. Valová. Komise neshledala žádné nedostatky 
v hospodaření a vedení účetnictví. Zpráva i účetnictví tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
V diskuzi vystoupil př. Kratochvíl, který informoval o neutěšené dopravní situaci v osadě a 
navrhl, aby bylo uloženo jezdit v osadě max. 20 km rychlostí a upozornil na zákonnou 
povinnost dávání přednosti zprava v celé osadě.  Dále informoval o neustálých stížnostech 
nejen majitele lesa ale i majitelů okolních pozemků na nepořádek za hranicí naší osady. 
Apeluje proto na všechny zahrádkáře, aby odpad likvidovali dle vyhlášky o likvidaci odpadu a 
ti co budou přistiženi, že vyhazují odpad na cizí pozemek, byly pokutovány. 
Př. Rosypal upozornil na vypouštění odpadních vod (fekálu) mimo pozemek a požaduje přijetí 
opatření pro zamezení pokračování stavu. 
Na závěr seznámila návrhová komise přítomné s návrhem usnesení, ke kterému nebyly žádné 
připomínky. 
 
Zapsala: Chejnová 
Zápis byl schválen výborem dne 25.7.2020 
 


